
Fra: dbweb@dyrenes-beskyttelse.dk [mailto:dbweb@dyrenes-beskyttelse.dk] På vegne af 
berglund.lorenzen@webspeed.dk
Sendt: 24. august 2010 08:44
Til: Folketingets Oplysning
Emne: Fremsendt findes et link til en web-side hos Dyrenes Beskyttelse

Kære folketinget@ft.dk,

berglund.lorenzen@webspeed.dk har sendt dig dette link: http://www.dyrenes-
beskyttelse.dk/db/dvp.nsf/cases/SKRR-7ZVC84

Og denne kommentar:
Att: Folketingets retsudvalg, hvorfor griber politiet ikke ind i disse sager, har også anden artikel om 
misrygt at heste her griber politiet heller ikke ind. Man kan af tv udsendelser Tv 2, se unge udsat for 
sagesløs vold. Politiet skilder dem af og lader den ene part gå , smakker med den overfladene om de 
vil anmelde - vold skal anmeldes - politiets laden opførsel er med til at gøre vores verden utryk. Har 
selv set forskellige flere episoder hvor de ikke gider gøre noget som helst. Anmeldelse af ulovlig 
videoovervågning på rideskole, hvor der er nogle fra bestyrelsen som gennemser videoen, det er 
små piger der lejer hest m.m., ulovlig import at ormekur fra Holland, tape fra vores vinduer/døre der 
efter en ferie var tapet til så tyvene kunne se om det blev brudt. Nordborg politi vil aldrig tage en 
anmeldelse .
Hvad er egenligt politiets opgave kan de svare på det jeg kan forstå på Preben West fra Sønderborg 
Politi de har en prioterings liste hvorfor må jeg ikke få den??? MVH Karin berglund
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